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U heeft schriftelijke vragen gesteld naar aanleiding van de wijzigingen in het leerlingenvervoer. 

In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 

 

Reactie op uw brief 

Hieronder geven wij u per vraag die in uw brief aan de orde komt een reactie: 

 

1.Er is, vooral voor deze doelgroep, behoefte aan de herkenbaarheid van de opstappunten voor 

de gebruikers maar ook voor de chauffeurs zodat duidelijk is waar ze moeten wachten en 

moeten instappen. Dit kan bijvoorbeeld met een bord of markering. Is deze behoefte bekend en 

wordt dit opgepakt? 

De opstappunten zijn duidelijk gecommuniceerd. Ouders en chauffeurs weten waar ze moeten 

wachten en instappen. In de eerste dagen van het nieuwe leerjaar was dit nog niet voor 

iedereen duidelijk, maar inmiddels is dit wel het geval. Vanuit de gemeente is door een van de 

ambtenaren van de gemeente enkele keren gekeken op de opstapplaatsen in de eerste week. 

Waar nodig is gesproken met chauffeurs en ouders. Hiervan is verslag gedaan aan de 

vervoerder. Een bord of markering is niet nodig. 

 

2.In de aanloopfase is een schuilmogelijkheid ter sprake geweest. Deze is nog niet overal 

aanwezig of toegankelijk op de tijdstippen van opstappen. Wat is de status hiervan met het oog 

op de naderende herfst en winter? 

Op alle opstapplaatsen zijn we bezig met het realiseren van schuilmogelijkheden: 

- Beek en Donk: schuilmogelijkheid in de vorm van een overkapping is aanwezig aan de 

achterzijde van het ontmoetingscentrum 

- Aarle-Rixtel: Er is een overkapping aanwezig bij de ingang van Cendra 

- Lieshout: De sluis tussen het Dorpshuis en de school zou als schuilmogelijkheid dienen. 

Helaas is deze nog niet open op het moment dat het nodig is. Daarom zijn we nu bezig 

met het onderzoeken van de schuilmogelijkheden op deze plek. 

- Mariahout: op dit moment is bij het buurthuis een overkapping aanwezig. We zijn 

voornemens om de opstapplek te wijzigen naar het Oranjeplein, in verband met de vraag 

van ouders. Hier is een bushokje aanwezig wat als schuilmogelijkheid kan dienen.  

In de praktijk zijn kinderen en ouders kort aanwezig op opstapplaatsen. Hierdoor is de noodzaak 

om te schuilen maar kort aanwezig. Neemt niet weg dat het ons doel is om zo snel mogelijk op 

alle vier de opstapplaatsen schuilmogelijkheid te creëren.   



 

 

3.De eerste evaluatie staat pas eind dit jaar gepland zover wij hebben begrepen. Goed gezien 

een gewenningsperiode. Maar voor de (kleinere) praktische zaken rondom de opstappunten lijkt 

dit wat laat. Wordt er tussentijds al gepeild, bijvoorbeeld bij de opstapplaatsen zelf, hoe het 

geheel verloopt en waar verbeteringen doorgevoerd moeten worden?  

De eerste week hebben we enkele keren gekeken op opstapplaatsen. Er is regelmatig overleg 

met de vervoerder. Ouders weten ons en/of de vervoerder te vinden als er vragen of problemen 

zijn. Ook de komende maanden blijven we het verloop nauwgezet volgen. Op deze manier 

kunnen we tussentijds snel bijsturen als dit nodig mocht zijn. 

 

Meer informatie 

Heeft u nog vragen? Neem dan contact op met mevrouw M. van Veen, mail naar 

merel.v.veen@laarbeek.nl onder vermelding van ons kenmerk van deze brief of bel naar ons 

algemene nummer (0492) 469 700. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het college van burgemeester en wethouders, 

gemeentesecretaris burgemeester 

  

J.W.M. van de Ven F.L.J. van der Meijden 

 

 


